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Abstract (en)
[origin: US4757691A] Liquid carbon dioxide is injected through one end into the upper compartment (14) of the tunnel. The gaseous CO2 is
circulated in the lower compartment (13) partly in a countercurrent manner and partly in a cocurrent manner relative to the objects (22) to be cooled,
by a central fan (9). Application in the temporary hardening of products of rubber and plastics material and in the precise cooling of food products.

Abstract (fr)
De I'anhydride carbonique liquide est injecté par une extrémité dans le compartiment supérieur (14) du tunnel. Le CO, gazeux est mis en circulation
dans le compartiment inférieur (13) partie a contre-courant, partie a co-courant des objets (22) a refroidir, par un ventilateur central (9).Application
au durcissement temporaire des caoutchoucs et des matiéres plastiques et au refroidissement précis de produits alimentaires.
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